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نتانیاهو همه دوستانش را جمع کند. موقع وعده پایانی میرسد که لشکر حق و پرچمی که از ایران با همراهی همه کسانی که

دل در گرو اسلام و قرآن دارند حرکت می کنند تا روی صهیونیست ها را در همه تاریخ سیاه کنند.
 
رییس جمهور در مقابل همه خرده فرهنگهای جهان بایستد؛ 

لطفاالله دژکام در خطبههای نمازجمعه شیراز با اشاره به سخنرانی نخست وزیر رژیم صهیونیستی بیان کرد:

نتانیاهو میگوید ما طرفدار زندگی هستیم و ایرانیها طرفدار مرگ در صورتی که ملت مسلمان ایران طرفدار زندگی هستند
اما میدانند زندگی پس از مرگ هم ادامه دارد، شما چنایتکاران از زندگی پس از مرگ میترسید.

به گزارش اسپادانا خبر، امام جمعه شیراز گفت:

نتانیاهو اگر بخواهد بمیرد باید جواب خون ۱۹ هزار کودک فلسطینی را که در طول ۱۰ ماهه گذشته کشته بدهد؛ معلوم است
باید از مرگ بترسد. شهدا و شهید سلیمانیهای ما اگر از مرگ نمیهراسند دلیلش این است که هر چه در طول عمرشان

کردهاند پاسخش را برای خدا در نظر گرفتهاند و دانستهاند که برای خدا چکار میکنند؛ هر کس مطابق عمل خود جزا میگیرد.
نتانیاهو گفته در تقابل تمدن ایرانی و اسلامی با تمدن آمریکایی و صهیونیستی ما پیروز میشویم. شما کور خواندهاید، تا حالا
که هر چه جلو رفتیم متوجه شدیم که لشکر خدا پیروز است، ما لشکر خداییم و حزب االله پیروز است، آرزوی پیروزی شدن را

نتانیاهو و همه همراهانش به گور میبرند. به دوستان عرب نتانیاهو هم باید بگوییم جلو چشمتان دارند مردم مظلوم را
میکشند و شما دلتان خوش است که با نتانیاهو مشروب میخورید؛ حاکمان عربی که اسم آنها را نتانیاهو به عنوان دوستان

خود برد همهشان یکجا جمع شدهاند این در حالی است که خداوند متعال در قرآن کریم سوره مبارکه بنی اسرائیل میفرماید
وعده پایانی میرسد. همه دوستانش را نتانیاهو جمع کند. موقع وعده پایانی میرسد که لشکر حق و پرچمی که از ایران با

همراهی همه کسانی که دل در گرو اسلام و قرآن دارند حرکت می کنند تا روی صهیونیست ها را در همه تاریخ سیاه کنند. ای
جیره خوارهای صهیونیستی، ای بدبختیهایی که در کنگره آمریکا نشستید، به نظرتان میآید که کشور ابرقدرت هستید؟ اما
همه شما جیره خوار نتانیاهو هستید، بدبختیهایی که به خاطر پول نتانیاهو آنقدر خودتان را ذلیل میکنید که ۵۳ مرتبه در ۵۶
دقیقه سخنرانی او برایش کف میزنید. پیام قرآن کریم این است که شما شکست می خورید؛ همان قرآن کریمی که رییس

جمهور شهید در سازمان ملل روی دست بلند کرد و گفت با این کتاب مقدس نمیتوانید طرف شوید. نتانیاهو با طرح این
پرسش که فرق ما با ایرانیها چیست گفت ما با یمن، لبنان، سوریه و حماس که میجنگیم با ایران طرف هستیم، او پرسش

دیگری را مطرح کرد و گفت میدانید که جنگ بین چه کسانی است و خود پاسخ داد جنگ بین تمدن و توحش است؛ او ما را
وحشی خطاب کرد در صورتی که خودش وحشی است.

نماینده وی فقیه در فارس گفت:

ما به تمام گذشته تاریخی خود افتخار میکنیم؛ ایرانیها پیش از اسلام و پس از اسلام متمدن و باعظمت پای کار اخلاق و
انسانیت ایستادهاند اما از شما صهیونیستها در طول تاریخ چیزی جز جرم و جنایت صادر نشده است.

دزکام همچنین گفت:
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رییس جمهور باید خیلی قوی در مقابل همه خرده فرهنگها در جهان بایستد و تمدن ایرانی اسلامی را به رخ آنها بکشاند؛ رییس
جمهور باید در پاسخ کسانی که ایرانیها را وحشی قلمداد کردند به وسط میدان بیاید و به آنها نشان دهد که تمدن مال کجاست
و وحشی کیست، این قدرت را رییس جمهور با تنفیذ نائب الامام و نائب امام زمان پیدا میکند از این جهت اضافه بر رأی مردم

که در نظامهای دیگر است ما روال حاکمیت الهی را برای این قضیه تثبیت میکنیم.
 

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] دولت

[3] اسرائیل
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